
Jaarverslag van het bestuur 2023 

Inleiding 
In dit ac)viteiten verslag willen we als bestuur van de coöpera)e u meenemen naar de 
omstandigheden waarmee we in het afgelopen jaar moesten omgaan. We blijven ac)ef in 
het zoeken van wegen om in onze gemeente duurzaamheid te verbeteren en blijven 
mogelijkheden zien. We horen graag van u terug op de Ledenvergadering of we de goede 
weg ingeslagen hebben.   

Ac7viteiten 
Het jaar 2023 is vooral gekenmerkt door de ontstane netconges)e in onze regio.  
Daarmee komen nieuwe projecten (met een aansluitwaarde van meer dan 3 x 80 A) rondom 
energie-opwek vooralsnog niet meer van de grond. We hebben nagedacht over wat binnen 
de nog aanwezige ruimte in het laagspanningsnet er aan mogelijkheden overbleven. Hoewel 
er concrete oplossingen zijn bedacht heeJ het niet geleid tot uitvoering daarvan, het is niet 
gelukt om geïnteresseerden te hiervoor vinden. 
We hebben ons daarom beraden over de posi)e van de energiecoöpera)e en besloten ons 
aandachtsgebied te verbreden naar energieopslag en energiebehoud.  
In het vroege voorjaar van 2024 hebben we tevens besproken dat we onze aandacht meer 
rich)ng het brede veld van duurzaamheid sturen.   

Intern  
- Uitgebreide discussie heeJ plaatsgevonden over de evalua)e van het project Veldhuizen 

nu dat 5 jaar ac)ef is. Het financiële model is herijkt en er is een doorzicht gemaakt naar 
het eind van het project in 2033, wanneer de postcoderegeling eindigt. Geconstateerd is 
dat het project een gezonde exploita)e kent en de vooruitzichten baren geen zorgen. 
De bevindingen zijn met de leden/par)cipanten gedeeld.  

- Snelladers: We zijn benaderd door een aantal par)jen, die interesse hebben getoond om 
samen snelladers te kunnen plaatsen (soms in combina)e met zonnepanelen en 
energieopslag). Verkennende gesprekken hebben geen resultaat opgeleverd tot nu toe. 

- Energieopslag: er is een Energiecafé gehouden over opslag van warmte en beheer van het 
eigen gebruik. Concreet onderwerp was het gebruik van de HanzeBox: leden kunnen dit 
apparaatje in bruikleen krijgen. Hiermee is het verbruik van gas en stroom vrijwel real )me 
te monitoren. In totaal zijn 25 stuks te vergeven. 

- Vanuit het Noord-Veluws Museum is aan ons gevraagd om mee te denken en een advies 
te geven over het energiesysteem en het verminderen van energieverbruik van het 
museum. Het is een complex geheel gebleken, omdat bedrijfszekerheid en financiën een 
rol spelen. Ons advies is vooral geweest om een integrale aanpak voor te staan. 

- Ook dit jaar zijn we weer ac)ef geweest in het geven van adviezen aan leden en inwoners 
in het kader van energiegebruik. 



- Opvolging van onze Penningmeester: De zoektocht naar een nieuwe penningmeester ter 
opvolging van de huidige penningmeester, Gert Wentzel, is in volle gang, we hopen dit in 
2024 te kunnen invullen. 
Daarnaast is ons bestuur uitgebreid met de heer Riemersma, die vooral ac)ef zal zijn op 
het gebied van secretariële werkzaamheden en de PR. We hebben afscheid genomen van   
Michaël Nelck als secretaris en van Gert Drost, die vele jaren de verslaglegging heeJ 
verzorgd. Wij zijn beide heren zeer erkentelijk voor hun grote inzet.  

Samenwerking in de Regio: Energie Samen Noord Veluwe   
-  dit samenwerkingsverband krijgt langzamerhand meer structuur. In samenhang hiermee 
wordt geconstateerd dat de RES-doelen bij lange na niet gehaald worden. De poli)ek trapt 
zowel qua zon als wind op de rem, maar komt als enig alterna)ef met zon op daken. Met dat 
laatste wil NE wel aan de slag, maar… netconges)e. 
- Ger de Peuter heeJ op verzoek van enkele coöpera)es een aanzet gegeven tot verdere 
verdieping van de samenwerking. Uit de bespreking daarvan is gebleken dat de verschillen in 
de regio nog te groot zijn om een volgende stap te maken met elkaar.  
  
- Windmolenprojecten: Verkennende gesprekken zijn gevoerd vanuit ESNV en wij zijn ac)ef 
betrokken om bijdragen te leveren m.b.t. het provinciaal windbeleid. Dat doen we met onze 
collega’s in Gelderland via Energie Samen Gelderland, waar we onderdeel van zijn. 

Energieloket: Energie- en duurzaamheids-gerelateerde vragen van inwoners kunnen gesteld 
worden aan het centrale energieloket van de REL in Amsterdam, waarin energiecoaches wel 
een belangrijke rol vervullen. 
De regionale energiecoaches zijn echter niet tevreden over de huidige uitvoerder hiervan i.e. 
de REL. Uiteindelijk zijn poli)eke par)jen dat ook niet.  
Ook als Nunspeetse energiecoöpera)e werken wij daarom aan meer binding met de 
energiecoaches met de EC’s. 

In 2024 tot heden:  

Energiecafé: Het energiecafé in het voorjaar is gewijd aan uitleg aan de leden over 
netconges)e en de thuisbacerij in samenhang met dynamische energiecontracten. 

Energiespreekuur/-inloop: De wens om meer voorlich)ng te geven gaat in vervulling met 
het houden van een energie-inloop op het gemeentehuis vanaf mei 2024. 

Na7onaal Isola7e Programma: een Plan van Aanpak is ingediend bij de gemeente om de 
Specifieke Uitkering Lokale Aanpak Isola)e van de gemeente uit te voeren. 

Keuze energieleverancier: Het contract met Greenchoice – aan wie NE zonnestroom levert – 
loopt af en het is daarom een goed moment om een aantal leveranciers tegen het licht te 
houden en te komen tot een objec)ef onderbouwde keuze voor een (andere) leverancier. 

Mei 2024


